
 Zápis z jednání Komise pro majetek a rozvoj města
Rady města Nového  Města na Moravě  

Datum jednání: 18.9.2023

Přítomni: Mgr. Tomáš Krejčí, Ing. Stanislav Hlavatý,  Ing. Vít Sladký
Omluveni:  Ing. Tomáš Blažek,  Dušan Duda,  Ing. Lukáš Německý

Hosté:
- Ing. Arch. Zbyněk Ryška,
- členové rady města: Michal Šmarda, Bc. Jaroslav Lempera, Mgr. Helena Šustrová, Stanislav
Marek
- předseda dopravní komise Martin Junek
- Miloš Hemza, referent odboru investic

Program: 
A) Zahájení
B) Požadavky RM/ - studie ul. Masarykova

A) Zahájení 
Předseda komise přivítal všechny přítomné a zahájil společné jednání komise a rady města ve
věci plánované rekonstrukce ul. Masarykova.

B) Předseda komise informoval členy o připravovaném záměru města zadat zpracování studie
ul. Masarykova. Tato studie bude navazovat na projektovou dokumentaci okružní křižovatky
na Komenského náměstí. 
Vizi rekonstrukce Masarykovy ulice jako hlavní třídy Nového Města na Moravě a zároveň
jako podklad pro případnou architektonickou soutěž  představil přítomným Ing. Arch. Zbyněk
Ryška.

1. etapa:
Od výjezdu z autobusového nádraží po připravovanou okružní křižovatku na Komenského
náměstí včetně přechodu pro chodce k Bille a výjezdu z ul. Budovatelů

Diskuse o možnostech parkování o OK Marketu:
- Ing. Hlavatý navrhuje v blízkém okolí marketu podélná parkovací místa na ul. Masarykova

Návrh řešení této etapy bude zapracován do dopravní studie okružní křižovatky Komenského
náměstí.

2. etapa:
Komenského náměstí

3.etapa:
Masarykova ulice

Diskuse k navrženému kolmému parkování podél silnice. Členové komise a rady města se
shodli na tom, že vzhledem k dopravní situaci na této frekventované silnici preferují podélné



parkování po obou stranách komunikace.

Upozornění: 
Výstupy  z  komise  jsou  jen  jedním  z  podkladů  pro  rozhodování  rady  města  a  konečná
rozhodnutí rady města se tak mohu lišit. 

Dne: 18.9.2023
Zapsala Mgr. Daniela Krejčí
Schválil Mgr. Tomáš Krejčí


